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ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-
κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Συνέχεια, κύριε Παπα-
θεοδώρου. Εγώ έχω δει έντεκα Υπουργούς Εσωτερικών σε ενά-
µιση µήνα. Την περασµένη βδοµάδα είδα όλες τις Κοινοβουλευ-
τικές Οµάδες των κοµµάτων. Έχω πάει τρεις φορές στην Τουρ-
κία για αυτό, γιατί πρέπει να συµφωνήσει και η Τουρκία. 

Είναι µια σωστή σκέψη. Δεν έχει σηµασία αν είναι δική µας ή
δική σας. Σηµασία έχει που συµφωνούµε. Προσπαθούµε πάρα
πολύ να το κάνουµε και σας παροτρύνω να βοηθήσετε ο καθένας
από εσάς µέσα από τα κόµµατά του στην Ευρώπη. 

Από εκεί και πέρα, νοµίζω ότι αυτό που υποκρύπτεται από τους
νησιώτες είναι ότι εάν καταργηθεί η συµφωνία Ευρωπαϊκής Ένω-
σης-Τουρκίας, δεν θα πάρουµε αυτούς που είναι στα νησιά και
όλα µέλι γάλα. Θα ξαναρχίσουν να έρχονται οι τέσσερις, πέντε,
έξι, επτά χιλιάδες την ηµέρα, κάθε βράδυ και τότε να δούµε ποια
θα είναι η λύση για τον τουρισµό. Ποια θα είναι η λύση για τα
προβλήµατα των νησιών; Αυτό υποκρύπτεται από τους νησιώτες
-όχι από εσάς, όχι από το κόµµα σας. 

Προσπαθούµε, λοιπόν, να αποφορτίσουµε τον πληθυσµό. Κου-
βαλάµε πραγµατικά -κάποιος κύριος Βουλευτής το ανέφερε-
όσους έχει κριθεί ότι δεν πρέπει να επιστραφούν στην Τουρκία.
Είναι πάνω από είκοσι πέντε µέρες που κατεβάζουµε συνέχεια
κόσµο στην Αθήνα και τον βάζουµε σε άλλες δοµές. 

Θέλουµε να δηµιουργήσουµε καλύτερους χώρους φιλοξενίας,
για να σπάσει η ένταση και θέλουµε να δηµιουργήσουµε και κλει-
στά κέντρα, όπως υπήρχαν, αλλά είχαν παραµεληθεί πριν έρθει
ο ΣΥΡΙΖΑ. Και στη Μυτιλήνη υπήρχε και στη Χίο υπήρχε. Στη Χίο,
µάλιστα, στο Μυρσινίδι, το λειτουργήσαµε για κάποιο µικρό χρο-
νικό διάστηµα. 

Ο σκοπός είναι µέσα από αυτά τα κλειστά κέντρα να υπάρξει
ένα µήνυµα ενάντια στην παραβατικότητα, που όντως κάποιοι
από τους irregular immigrants παρουσιάζουν και συγχρόνως να
µπορέσει να διευκολυνθεί η υπηρεσία ασύλου. Είναι αντίθετη η
Νέα Δηµοκρατία να γίνει στα νησιά σε αυτό το πράγµα. Και αυτό
κύριοι είναι ένα δικό σας πρόβληµα. Δεν είναι ένα δικό µας πρό-
βληµα. Εάν θέλετε να µας πείτε ότι χαίρεστε που πάµε να το κά-
νουµε, εµένα δεν µε πειράζει, αλλά εσείς το πολεµάτε στα νησιά
αυτό το πράγµα. 

Έχετε δίκιο για τους συντονιστές. Είναι µια διαδικασία γραφει-
οκρατικά πολύπλοκη. Αυτή τη στιγµή είναι σε προκήρυξη και νο-
µίζουµε ότι µέσα στο επόµενο εικοσαήµερο µε µήνα θα είναι
τοποθετηµένοι οι συντονιστές στη θέση τους. Αυτό δεν σηµαίνει
ότι τα νησιά δεν είχαν συντονιστές. Αυτό σηµαίνει ότι τα νησιά
είχαν έναν συνδυασµό από τον στρατό και από την υπηρεσία
υποδοχής, ο οποίος προσπαθούσε -και νοµίζουµε ότι στα περισ-
σότερα µε επιτυχία- να ισορροπήσει τα πράγµατα και να τα φέρει
βόλτα κάτω από πολύ δύσκολες συνθήκες. 

Κάνετε λάθος για τη φυµατίνη για το µαντού. Έχετε κακή πλη-
ροφόρηση. Η φυµατίνη έχει πάψει να εισάγεται στην Ελλάδα από
το µνηµόνιο που υπήρχε πριν τη συγκυβέρνηση ΠΑΣΟΚ-Νέας
Δηµοκρατίας, γιατί η Ελλάδα είχε κάτι χρέη προς το Ινστιτούτο
Παστέρ και είχε πάψει να εισάγεται. Δεν έχουµε φυµατίνη ούτε
για τους Έλληνες. Η φυµατίνη που φέραµε, ήρθε µέσα από τις
ΜΚΟ µε δικά τους έξοδα και µε έξοδα της Ευρωπαϊκής Ένωσης
και έχουµε καλύψει όλες τις ανάγκες. 

Η πρότασή σας για µια ειδική σελίδα στη «ΔΙΑΥΓΕΙΑ» -δεν είµαι
ειδικός- δεν µου ακούγεται κακή. Θα το εισηγηθώ. Δεν ξέρω γρα-
φειοκρατικά αν γίνεται, αλλά καλή µου ακούγεται. Δεν έχω να
εναντιωθώ σε κάτι. 

Όσον αφορά το άσυλο για τους πρόσφυγες, κάνουµε τερά-
στιες προσπάθειες. Παραλάβαµε ένα άσυλο το οποίο είχε δια-
κόσιους τριάντα. Σήµερα έχουµε οκτακόσιους είκοσι και θα πάµε
να το αυξήσουµε και άλλο. Όπως ξέρετε, το άσυλο είναι µια αυ-
στηρά νοµική υπηρεσία. Δεν µπορεί να αυξηθεί έτσι ο αριθµός.
Δηλαδή, δεν µπορεί να πάει από τους διακόσιους στους δύο χι-
λιάδες. 

Εποµένως, προσπαθούµε πάρα πολύ. Έχουµε τεράστια βελ-
τίωση. Είµαστε, όµως, πίσω από τις ανάγκες. 

Επιτροπές προσφυγών. Δηµιουργούµε άλλες οκτώ. Έχουµε
ήδη επτά. Πιστεύουµε ότι την 1η Νοεµβρίου θα έχουν δηµιουρ-
γηθεί. 

Αυτά όλα θα βοηθήσουν ώστε οι επιστροφές προς την Τουρκία
να αποκτήσουν µία κανονικότητα, την οποία ήδη, την έχουν απο-
κτήσει σε µικρό επίπεδο. Δηλαδή, τις τελευταίες εβδοµάδες γυρ-
νάµε περίπου εξήντα µε ογδόντα την εβδοµάδα στην Τουρκία.
Πιστεύουµε ότι µέχρι τέλη Νοέµβρη αυτό θα αφορά διακόσια
άτοµα την εβδοµάδα. Εάν έρθει και η EASO, που κι εκεί πέρα
χρειαζόµαστε βοήθεια και πίεση στην Ευρώπη, τα πράγµατα θα
γίνουν καλύτερα. 

Ελέγχουµε τις ΜΚΟ πια, όσο µπορούµε. Το µητρώο είναι πι-
στοποίηση των ΜΚΟ. Είναι η πρώτη φορά που έχει γίνει. Στη
Λέσβο ελέγχθηκε ΜΚΟ και βρέθηκε µε οικονοµικές και ασφαλι-
στικές ατασθαλίες και ήδη είναι προς τα δικαστήρια. 

Ο κ. Φερβέι βοηθάει στο προσφυγικό, στο µεταναστευτικό και
στον συντονισµό του. 

Ακούστε, ο χρόνος είναι λίγος. Εγώ κατάλαβα ότι όλο αυτό
έγινε σήµερα για να µάθουµε το εξής: Πρώτα θα πέσει ο ΣΥΡΙΖΑ,
θα έρθει η Νέα Δηµοκρατία και µετά καπάκι, θα φύγει η Νέα Δη-
µοκρατία και θα έρθει η Χρυσή Αυγή. Αυτό γινόταν εδώ σήµερα.
Τι υπερασπίζεστε; Τι ισχυρίζεστε; Πάµε να δούµε το πρόγραµµά
σας και τις παρατηρήσεις σας. 

Κανένας πρόσφυγας, µετανάστης σε δρόµους, πλατείες, χω-
ράφια. Στα χρόνια σας ήταν οι πρόσφυγες και οι µετανάστες σε
δρόµους, πλατείες, χωράφια και κάθε δύο χρόνια κάνατε ένα µά-
ζεµα. Τώρα, δεν είναι σε δρόµους, πλατείες, χωράφια. Τώρα,
είναι σε camp, όχι πολύ καλά. Είναι καλύτερα από αυτά, τα οποία
δεν υπήρχαν. 

Οι οικονοµικοί µετανάστες να επιστρέφονται στις χώρες τους.
Διαδικασία επανεισδοχής στην Τουρκία. Πόσους επιστρέψατε;
Θα σας καταθέσω πάλι τον κατάλογο. Πόσους επιστρέψατε; Πό-
σους έχετε επιστρέψει στον Αφγανιστάν όλα τα χρόνια που ήσα-
σταν Κυβέρνηση; Πόσους Σύριους επιστρέψατε; Πόσους Πακι-
στανούς επιστρέψατε; Πόσους Μαροκινούς επιστρέψατε; 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ: Πόσοι ήταν, κύριε Υπουργέ, στην
Ελλάδα; 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-
κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Θα σας πω. Τέσσερα
εκατοµµύρια ήρθαν τα τελευταία δεκατρία χρόνια στην Ελλάδα.
Πόσους επιστρέψατε; Πού τους είχατε; Πού είναι; Σας το είπα
και πριν. Πού είναι; Τα σύνορα τα άνοιξε ο ΣΥΡΙΖΑ; Την Ειδοµένη
την έκανε ο ΣΥΡΙΖΑ; 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ: Ποιος την έκανε την Ειδοµένη; 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Τέσσερα εκατοµµύρια
ήρθαν, κύριε Κυριαζίδη. Πέντε χιλιάδες ήταν οι θέσεις που είχατε
για κράτηση. Οι άλλοι πού πήγαν, κύριε Κυριαζίδη; Πού πήγαν
οι άλλοι; Τι έχετε να πείτε γι’ αυτό; 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ: Κάθε µήνα στη Δράµα είχαµε δια-
µαρτυρίες. 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-
κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Οι άλλοι ήταν στις πλα-
τείες. Οι άλλοι ήταν στα χωράφια. Κάποιοι πιθανώς µε διακινητές
–δεν σας συσχετίζω µε τους διακινητές, για όνοµα του Θεού…

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΜΟΥΤΣΑΚΟΣ: Αυτό έλειπε. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Δεν είναι βέβαιο, γιατί
εσείς το κάνετε, κύριε Κουµουτσάκο. 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΜΟΥΤΣΑΚΟΣ: Δεν µας κάνετε και χάρη. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Θα µπορούσα να σας
πω, γι’ αυτό που λέτε. Θα σας απαντήσω, κύριε συνάδελφε. Να
µαζευτούµε, όµως, λιγάκι. Να ξέρουµε για τι πράγµα µιλάµε εδώ. 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΜΟΥΤΣΑΚΟΣ: Να δούµε τι γίνεται µε τα ασυ-
νόδευτα ανήλικα. 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-
κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Θα σας πω για τα ασυ-
νόδευτα ανήλικα. Είχατε διακόσες πενήντα θέσεις. Διακόσες
πενήντα θέσεις είχατε και έχουµε φτιάξει χίλιες εκατό µέσα σε
έξι µήνες! 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΜΟΥΤΣΑΚΟΣ: Με τι γενικούς αριθµούς, κύριε
Υπουργέ; 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Λαµπρούλης): Κύριε Κουµου-
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τσάκο, παρακαλώ, µη διακόπτετε. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Σας παρακαλώ! Έχου-
µε φτιάξει χίλιες εκατό και θα φτιάξουµε και θα το καλύψουµε
τους επόµενους έξι µήνες. Τι έχετε να πείτε; Τριακόσες θέσεις
είχατε για ανήλικα. 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΜΟΥΤΣΑΚΟΣ: Πόσοι ήταν συνολικά; 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Βγαίνετε και κουνάτε
τα δάχτυλα. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Λαµπρούλης): Μη διακόπτετε, πα-
ρακαλώ. 

Κύριε Υπουργέ, συνεχίστε την οµιλία σας. 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΜΟΥΤΣΑΚΟΣ: Για πενήντα παιδιά ήταν διακό-

σιες θέσεις. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Λαµπρούλης): Παρακαλώ, κύριε

συνάδελφε. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Αυτές κάνατε δέκα χρό-
νια να τις φτιάξετε. Και κατηγορείτε τον ΣΥΡΙΖΑ γιατί έφτιαξε
µονάχα εννιακόσες πενήντα θέσεις µέσα σε έξι µήνες; 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΜΟΥΤΣΑΚΟΣ: Κύριε Υπουργέ, µε τον πακτω-
λό των ευρωπαϊκών χρηµάτων που έχετε πάρει …

ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-
κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Τα λέτε στον κόσµο…

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΜΟΥΤΣΑΚΟΣ: Ίδιες συνθήκες µε αυτές που
έχουµε σήµερα ήταν; 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-
κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Μας ακούει ο κόσµος
και νοµίζω ότι µας καταλαβαίνει. 

ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ: Είναι και τι αριθµό είχαµε. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Λαµπρούλης): Παρακαλώ, κύριοι

συνάδελφοι. 
Κύριε Υπουργέ, συνεχίστε την οµιλίας σας.
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ: Αντιλαµβανόµαστε τον εκνευρι-

σµό σας. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Δεν είµαι εκνευρισµέ-
νος, κύριοι. Είµαι απογοητευµένος. Ήρθατε εδώ για να κάνετε
τα hot spot, όχι δοµές φιλοξενίας. 

Κύριοι, τι λέτε στους νησιώτες; 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΜΟΥΤΣΑΚΟΣ: Κατάπιατε τον Βουδούρη και

κάνετε επίθεση σ’ εµάς. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Καλά, εντάξει. 
Τι λέτε στους νησιώτες; Λέτε να φύγουν; Καταλύεται η συµ-

φωνία. Να φύγουν; Πάρετε µία θέση σαφή. Δεν αρκεί να λέτε:
«κατά την άποψή µου δεν καταλύεται». Καταλύεται. Έρχοµαι από
την Ευρώπη που έχουµε µιλήσει µε όλους. Καταλύεται. Να φύγει; 

Δεν βοηθάτε. Καλλιεργείτε µία ανασφάλεια. Καλλιεργείτε έναν
φόβο. Το προκαλείτε αυτό το πράγµα. Θα πω µετά και για τις
οµιλίες σας. 

ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ: Να πάνε και σε άλλα µέρη, κύριε
Υπουργέ. 

Να πάνε και στην ηπειρωτική Ελλάδα. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Απαγορεύεται, σας
λέµε, µε βάση τη συµφωνία. Βρείτε τα µε τους αρχηγούς των
κοµµάτων σας στην Ευρώπη, οι οποίοι δεν µας το επιτρέπουν.

ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ: Φέρτε µου τις διατάξεις.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Λαµπρούλης): Παρακαλώ, παρα-

καλώ.
ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ: Εγώ τις διατάξεις τις ανέλυσα.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Είσαστε αντίθετος,
κύριε Κουµουτσάκο, µε τη συµφωνία;

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΜΟΥΤΣΑΚΟΣ: Εµείς την υπογράψαµε τη συµ-
φωνία;

ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-
κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Θα θέλατε να µην την
υπογράψουµε; Πάρτε µια θέση. Πείτε: «Υπογράψαµε µια λάθος

συµφωνία». Είχατε κάτι άλλο καλύτερο; Πάρτε µια θέση και πείτε
ότι «κακώς η Κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ υπέγραψε τη συµφωνία, τη
συµφωνία, που από δεκαπέντε χιλιάδες-δέκα χιλιάδες την ηµέρα
τους έριξε στα εκατό».

Να σας πω, κύριε Κουµουτσάκο; Εκφράζεστε λάθος. Είπατε
ότι έχουµε νέα αύξηση τις τελευταίες τρεις µέρες, ήρθαν τρια-
κόσια τριάντα άτοµα. Αυτό είναι. Εβδοµήντα µε εκατό άτοµα την
ηµέρα έρχονται.

ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ (ΤΑΣΟΣ) ΔΗΜΟΣΧΑΚΗΣ: Λίγα είναι;
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Λίγα είναι, γιατί ήρθαν
πέντε χιλιάδες και εφτά χιλιάδες πριν τη συµφωνία.

ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ (ΤΑΣΟΣ) ΔΗΜΟΣΧΑΚΗΣ: Εσείς οδηγήσατε τη
χώρα να δέχεται πέντε χιλιάδες τη µέρα.

ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-
κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Σας παρακαλώ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Λαµπρούλης): Σας παρακαλώ.
Κύριε Υπουργέ, συνεχίστε.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Ξέρετε, µε διακόπτετε
συνέχεια. Εγώ δεν διέκοψα κανέναν σας. Όµως µπορείτε και να
µε διακόπτετε.

Όσον αφορά τα κλειστού τύπου, σας είπα πριν για την Αµυ-
γδαλέζα. Εγώ δήλωσα στη  Βουλή ότι η Αµυγδαλέζα δεν έκλεισε
ποτέ, ότι η Αµυγδαλέζα υπολειτουργούσε, γιατί η Αµυγδαλέζα
είχε εξεγέρσεις, όπως αυτές που είχαν στη Μόρια και όταν ήλ-
θαµε σαν Κυβέρνηση, ήταν καµένη και αυτό το ξέρετε. 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ: Ποιος την έκαιγε;
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Και αυτό που συζήτησα
µε τον κ. Δένδια, ο κ. Δένδιας είχε την ευγένεια να µην του δώσει
τη διάσταση, που εσείς προσπαθείτε να του δώσετε. Δεν ζήτησα
συγγνώµη από τη Νέα Δηµοκρατία. Ζήτησα συγγνώµη από τον
κ. Δένδια για ένα πολύ συγκεκριµένο γεγονός, το οποίο υπήρξε
και το οποίο ο κ. Δένδιας το αποδέχθηκε και η ιστορία έχει πε-
ράσει. 

Δεν έχει νόηµα από εκεί και πέρα, γιατί, κύριοι, είναι σαφές ότι
έχουµε διαφωνίες. Έχουµε διαφωνίες, γιατί φοβάµαι ότι ιδεολη-
ψίες έχετε εσείς. 

Κύριε Δηµοσχάκη, σε όλη την Ευρώπη ο στρατός ασχολείται
µε τους πρόσφυγες και µε τους µετανάστες, σε όλη τα κράτη-
µέλη της Ευρωπαϊκής Ένωσης. Μονάχα εδώ φοβόσαστε ότι θα
καταστραφεί ο στρατός; Τόση λίγη εµπιστοσύνη έχετε στον
στρατό; Μονάχα εδώ φοβόσαστε ότι θα γίνουµε µουσουλµάνοι;
Τόση λίγη εµπιστοσύνη έχετε στις εθνικές µας παραδόσεις και
στη δύναµη που έχουµε σαν λαός; Για τ’ όνοµα του Θεού! Δη-
λαδή, δεν προσέχετε πια. Νοµίζω ότι ξεφεύγουν τα πράγµατα. 

Κύριε Γεωργιάδη, αυτός ο άνθρωπος, πράγµατι, στο στρατό-
πεδο Σκαραµαγκά εµπλέκεται -δεν ξέρουµε αν φταίει ή όχι- σε
παράνοµη διακίνηση λαθροµεταναστών. Μπορείτε, βέβαια, να το
αξιοποιήσετε: «Κοίτα ποιον βάλανε».

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ: Τον βάλατε όντως;
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Ναι, ναι, τον βάλαµε.
Είχε παίξει έναν πολύ δραστήριο ρόλο και µας είχε βοηθήσει
πάρα πολύ στην Ειδοµένη.

Κοιτάξτε, όµως, τώρα να δείτε κάτι. Αυτό που θα ήθελα να δεί-
τε και το καταλαβαίνατε είναι ότι την ίδια ώρα που βάλαµε διάφο-
ρους, οι υπηρεσίες µας ήταν από πάνω συνέχεια, ώστε να µπο-
ρούµε ακριβώς να βρούµε τέτοια πράγµατα που µπορεί να συµ-
βαίνουν. 

Επίσης, τώρα εγώ θα µπορούσα να σας πω ότι ο δήµαρχος
στο Μεσολόγγι συνελήφθη. Δεν έχει νόηµα.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΜΟΥΤΣΑΚΟΣ: Μας εγκαλείτε;
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Δεν έχει νόηµα. Πραγ-
µατικά σας λέω. Έχουµε τα µάτια µας από επάνω. Κι αυτό σας
το λέω όχι στο πλαίσιο του καυγά που κάνουµε, αλλά στο πλαίσιο
του ότι έχουµε µια έντονη ανησυχία σε ζητήµατα ασφάλειας και
προσπαθούµε πάρα πολύ να είµαστε από πάνω. Πιστεύω ότι
µέχρι τώρα τα έχουµε καταφέρει. Δεν µπορεί κανείς να βεβαι-
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ώσει για το µέλλον πώς θα πάνε τα πράγµατα, αλλά η προσοχή
µας και η συνεργασία µας µε τις Intelligence και µε την Αστυνο-
µία δυναµώνει µέρα µε τη µέρα. Και αυτό σας το καταθέτω έξω
από το πλαίσιο του προηγούµενου καυγά, ο οποίος θα συνεχί-
σει.

Να σας πω τώρα για τα στοιχεία Βουδούρη. Δεν έχει λογική.
Μου λέτε ότι είπε ο κ. Βουδούρης ότι στη Νορβηγία κοστίζει
12.000 και στην Ελλάδα κοστίζει 15.000. Για αυτό, αν δεν έχει µια
µελέτη πίσω του, που να λέει τι µετράει στη Νορβηγία, τι µετράει
στην Ελλάδα, δεν υπάρχει απάντηση. Αυτό το πράγµα µπορείτε
να το καταλάβετε. Είµαστε όλοι επιστήµονες σε διαφορετικές
επιστήµες. Συγκεκριµένα στοιχεία µπορεί κανείς να τα απαντή-
σει, αλλά µια γενική κουβέντα ότι κοστίζει στη Νορβηγία 12.000
και στην Ελλάδα 15.000, µε βάση ποια στοιχεία βγαίνει αυτό;

Εκεί πέρα είναι που λέω ότι θα έπρεπε να είχατε µία µελέτη,
που να λέει ότι τα στοιχεία που υποστηρίζουν αυτό το πράγµα
είναι αυτά και κατά την άποψή µου να µη χρησιµοποιήσετε µια
κατασκευή, η οποία δεν οδηγεί πουθενά.

Αντίστοιχο είναι το ζήτηµα που έθεσε κάποιος «τα µεν σπιτάκια
έχουν 10 χιλιάδες, τα άλλα έχουν 12 χιλιάδες». Δεν είναι αλήθεια.
Προκηρύσσονται διεθνείς διαγωνισµοί και προκηρύσσονται από
τις ΜΚΟ γι’ αυτά τα πράγµατα. Έχουµε τη σύµφωνη γνώµη της
Ευρώπης και έχουµε και τη σύµφωνη γνώµη της UNHCR. Σας
εξήγησα πριν ότι αυτό χρειάζεται για να είναι οι συνθήκες όσο
γίνεται καλύτερες.

Όπως και την περασµένη φορά θα καταθέσω στοιχεία για τις
επιδοτήσεις. Επιτρέψτε µου εδώ να σας αναφέρω το εξής: Δεν
έχει γίνει ούτε µία κατ’ εξαίρεση ανάθεση. Ούτε µία!

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ: Από πού προκύπτει αυτό;
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Εσείς θα ψάξετε να το
βρείτε. Εγώ θα σας πω από πού προκύπτει; 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ: Να µας φέρετε στοιχεία, κύριε
Υπουργέ.

ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-
κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Όχι, δεν θα σας φέρω
εγώ την αθωότητά µου. Εσείς θα φέρετε την ενοχή. Δεν θα φέ-
ρουµε εµείς την αθωότητά µας. Και το ξέρετε αυτό το πράγµα.
Είναι άλλες οι εποχές αυτές, που κάποιος έπρεπε να αποδείξει
την αθωότητά του. 

Επαναλαµβάνω, λοιπόν, ότι εδώ δεν υπήρξε ούτε µία ανάθεση
κατ’ εξαίρεση.

ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ: …(δεν ακούστηκε)
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-

κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Αξίζει να τα µελετήσετε,
ώστε την άλλη φορά να είµαστε λίγο πιο µαζεµένοι.

Εδώ πέρα υπάρχουν στοιχεία για το πόσοι µπήκαν αυτά τα
χρόνια πριν από το 2015. Και πραγµατικά θα απορήσετε και µε
εµένα: Πού πήγαν όλοι; Πώς τα βολέψατε τόσο καλά; Πού πή-
γαν; Τι να βγω να πω στην Ευρώπη; Ότι τα καταφέραµε; Ότι έφυ-
γαν; Από πού έφυγαν όλοι αυτοί; Η κ. Χριστοδουλοπούλου άνοι-
ξε τα σύνορα. Εσείς; Από πού έφυγαν; Στην Ελλάδα δεν είναι. 

Εδώ σας έχω την αλληλογραφία η οποία δείχνει την κατα-
σκευή του µύθου για τη «SOFTEX». Διαβάστε την σας παρακαλώ.
Είµαι απόλυτα ειλικρινής. Και, ξέρετε, το όνοµα του καθενός έχει
πολύ µεγάλη σηµασία για τον ίδιο και δεν θέλω να υπάρχει καµ-
µία σκιά.

Εδώ σας έχω λοιπόν όλη τη λειτουργία της κατασκευής, πώς
κατασκευάστηκε αυτός ο µύθος. Δεν έχει προκηρυχθεί κανένας
διαγωνισµός, δεν έχει γίνει τίποτα. Επίσης σας έχω εδώ µέσα την
απάντηση της µη κυβερνητικής οργάνωσης, η οποία διαψεύδει
αυτά τα οποία ερωτάτε εσείς στηριζόµενοι σε αυτά που λέει ο κ.
Βουδούρης. 

Θα καταθέσω πάλι στοιχεία για τη διαχείριση της προσφυγικής
κρίσης, τα χρήµατα µε βάση την Ευρωπαϊκή Ένωση. 

Συγχωρήστε µε, αλλά θα σας καταθέσω επίσης τις καταδίκες
που έχει υποστεί η χώρα µας από το Ευρωπαϊκό Συµβούλιο για
κακή συµπεριφορά απέναντι στους πρόσφυγες και µετανάστες
στα χρόνια της δικής σας διακυβέρνησης.

ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ (ΤΑΣΟΣ) ΔΗΜΟΣΧΑΚΗΣ: Είναι αυτά που ανα-
φέρατε εσείς. Είναι αυτά που καταγγέλλατε εσείς.

ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Εσωτερι-
κών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης): Θα καταθέσω επίσης
για να σταµατήσετε να φοβίζετε τους Έλληνες µε την «υγειονο-
µική βόµβα», στοιχεία ότι κάθε εβδοµάδα σε όλα τα camp έχουµε
υγειονοµική έκθεση από επιδηµιολόγους, οι οποίοι αποδεικνύουν
ότι τα πράγµατα εξελίσσονται µε ασφάλεια και τίποτα δεν γίνεται
τυχαία.

Θα καταθέσω επίσης στοιχεία για τον τρόπο µε τον οποίο έγινε
η κατασκευή για τη «SOFTEX». Το προηγούµενο ήταν για τα σπι-
τάκια. Θα πρέπει να τα ψάχνετε τα πράγµατα πριν. Εγώ ήµουν
διαθέσιµος αν θέλατε. 

Θα καταθέσω τα Πρακτικά από τη συζήτηση που έγινε στην
ΕCHO για τα σπιτάκια τα οποία προτείναµε για τους πρόσφυγες
και που έγιναν αποδεκτά από την ΕCHO. Επιπροσθέτως, θα κα-
ταθέσω και το πώς η UNHCR τα έκανε και αυτή αποδεκτά όχι
αυτόν τον τύπο ακριβώς, αλλά σαν σπιτάκια µεγαλύτερα ώστε
να µπορούν να χωρέσουν µε αξιοπρέπεια τις οικογένειες. 

Θα καταθέσω τις υπουργικές αποφάσεις οι οποίες όλο αυτό
το διάστηµα, που µεταφέροντας µια άλλη γνώµη ισχυρίζεστε ότι
δεν γινόταν έργο, έχουν ήδη προχωρήσει και προχωρούν στο
Υπουργείο.

Σας µεταφέρω τέλος το εξής: Υπάρχουν δύο τρόποι να προ-
χωρήσουµε. Εγώ πραγµατικά έχω ανάγκη τον δεύτερο. Μπο-
ρούµε δηλαδή να βρισκόµαστε εδώ και να τσακωνόµαστε. Εγώ
δεν αφαιρώ από κανέναν το δικαίωµα να κάνει αντιπολίτευση.
Εξάλλου, ούτε τη δύναµη ούτε τη διάθεση έχω να κάνω αυτό το
πράγµα. 

Θα θέλαµε οι προτάσεις να είναι συγκεκριµένες. Σήµερα δεν
έγινε καµµία συγκεκριµένη πρόταση και καµµία συγκεκριµένη κα-
ταγγελία, εκτός από δύο. Η µία είναι για την ΒΙΑΛ –που δεν είναι
αλήθεια- και µία για το φαγητό όπου θα παρθεί απάντηση. Τα
στοιχεία έχουν δοθεί επανειληµµένα. Έχουν κατατεθεί δύο φο-
ρές τα στοιχεία του Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους. Κάθε
φορά που τα ζητάτε, σας τα δίνουµε, αλλά νοµίζω ότι καλό θα
ήταν να προχωρήσουµε πια µε έναν άλλον τρόπο.

Κύριοι Βουλευτές, εγώ τελειώνω και πάλι λέγοντάς σας ότι,
παρ’ όλες τις δυσκολίες, θα τα καταφέρουµε.

Σας ευχαριστώ.
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